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Obec  Bajerov, Bajerov 101, 082 41 Bajerov 
 

Z á p i s n i c a 
 

 

Napísaná v priebehu  XI. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 07.03.2025 v 

zasadačke Obecného úradu v Bajerove. 

 

Prítomní: Vladimír Mruz, Ján Deržák, Martin Murín, Slavomír Sedlák, Ing. Stanislav Jakubik 

Ospravedlnení: Róbert Hudák  

Neospravedlnení: - 

Ostatní prítomní: Jozef Jakubík, Ján Harčár, Tomáš Hudák, 

 

 Starosta obce p. Vladimír Mruz privítal prítomných a oznámil, že Obecné zastupiteľstvo bolo 

zvolané v stanovenej lehote a že všetci poslanci boli písomne včas pozvaní. Ďalej konštatoval, že 

z celkového počtu  5 poslancov Obecného zastupiteľstva  sú 4 poslanci prítomní, teda zasadnutie je/nie 

v zmysle zákona SNR č. 369/9O Zb. o obecnom zriadení uznášania schopné.   

 

Za overovateľov zápisnice boli starostom navrhnutý:  Slavomír Sedlák a Martin Murín. 

Za zapisovateľa bol navrhnutý: Ing. Stanislav Jakubik 

 

     Starosta obce uviedol,  že program riadneho zasadnutia bol doručený všetkým poslancom  a taktiež 

bol zverejnený na úradnej tabuli v zákonom  určenej lehote. K programu bol/nebol  od pána starostu 

Vladimíra Mruza predložený návrh na zmenu jeho poradia a to tak, aby bol uprednostnený bod 

programu číslo 2 pred ostatnými bodmi. 

 

Starosta obce navrhol hlasovať o nezmenenom programe, navrhnutých overovateľov a o zapisovateľovi 

zápisnice. 

 
Poslanci hlasovali za návrh programu, overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA 0 (uznesenie č. 1/3/2025)  

 

P r o g r a m :  
 

1. O t v o r e n i e 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 

 

3. Informácie o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie obdobie 

 

4. Prejednanie – možnosti výstavby chodníka v obci. 

 

5. Zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ 

 

6. Diskusia – rôzne 

 

7. Návrh  uznesení 

 

8. Z á v e r 
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K bodu 4: Prejednanie – možnosti výstavby chodníka v obci 

 Pán Jozef Jakubík ako prvý predložil k nahliadnutiu Geometrický plán, ktorý mu bol vydaný 

v roku 1987 pri stavebnom konaní. Ďalej sa pán Jozef Jakubík vyjadril, že dotknutá parcela v jeho 

vlastníctve z časti zasahuje aj do plánovaného chodníka a zároveň vyjadril nesúhlas, aby sa akokoľvek 

zasahovalo pri výstavbe chodníka do jeho majetku. 

 Starosta obce pán Vladimír Mruz predložil prítomným iný geometrický plán, ktorý bol 

vyhotovený podľa presných údajov o hraniciach parciel vyžiadaných z katastra nehnuteľnosti. 

Zameranie hraníc jednotlivých parciel v dotknutom mieste bolo vykonané v mesiaci február roku 2025 

pomocou prístrojov zisťujúcich presnú polohu podľa GPS súradníc.  

Pri porovnaní hraníc z tohto geometrického plánu so skutočne vybudovaným oplotením týchto 

pozemkov je zjavný nesúlad. Oplotenia pozemkov značne zasahujú do obecného pozemku a to do takej 

miery, že je obmedzená výstavba chodníka.  

 V priebehu ďalšej diskusie bolo niekoľko krát vysvetlené prítomným, že plánovaná výstavba 

chodníka bude prebiehať výlučne na pozemku vo vlastníctve obce, a že existujúce oplotenia pozemkov 

pána Harčára a pána Jakubíka zasahujú do miesta, kde je výstavba chodníka plánovaná. Bolo 

vysvetlené, že tieto oplotenia bude potrebné v mieste plánovanej výstavby chodníka odstrániť a zároveň 

vykonať aj prekládky inžinierskych sieti (merače elektriky a plynu), ktoré sa na obecnom pozemku 

nachádzajú. 

 Pán Jakubík aj po tejto diskusii naďalej vyjadril svoje nesúhlasné stanovisko s akýmkoľvek 

zásahom do existujúceho oplotenia. 

 Starosta obce navrhol návštevu Katastrálneho úradu v Prešove spoločne s pánom Jakubíkom 

a pánom Harčárom za účelom presného vysvetlenia vzniknutej situácie ohľadne hraníc pozemkov. 

    
Poslanci hlasovali za návrh starostu dohodnúť stretnutie na Katastrálnom úrade v Prešove za účelom vysvetlenia vzniknutej 

situácie ohľadom hraníc a výstavby chodníka. Termín do 30.4.2025 

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 2/3/2025) 

 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení  z predchádzajúceho  zasadnutia 
Starosta obce p. Vladimír Mruz oboznámil prítomných poslancov, že všetky uznesenia schválené 

na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva boli starostom obce podpísané v stanovenej lehote, a 

úlohy plynúce z týchto uznesení boli riadne splnené.  
 

Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. 

 

 

K bodu 3: Informácia  o aktivitách obce od posledného zasadnutia a úlohy na ďalšie 

obdobie 
            Starosta obce informoval prítomných poslancov o aktivitách obce od posledného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  a o úlohách na ďalšie obdobie : 

 

1. Bola vykonaná príprava palivového dreva pre prebiehajúcu zimnú sezónu. 

2. Bola vykonaná bežná údržba obecnej techniky. 

3. Bolo vykonaná údržba drevných porastov ich orezaním v centre obci a na nižnom konci 

pri starom mlyne. 

4. Bola vykonávaná (v zmysle potreby) zimná údržba chodníkov a verejných priestranstiev. 

5. Bolo zorganizované športové podujatie – Stolnotenisový turnaj. 

6. Bolo zorganizované kultúrne podujatie – Starostovský ples. 

7. Boli zakúpené stoly do sály OcÚ. 

 

Úlohy na nasledujúce obdobie: 

1. Vykonať údržbu priestoru na kompostovanie a stanoviť pravidlá na jeho užívanie. 

2. Vykonať údržbu zelene v obci. 
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Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie informácie o aktivitách obce a nových úlohách. 

 

 

 

K bodu 5: Zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ 

 Starosta obce navrhol vykonať zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ v období od 

1.4.2025 do 30.4.2025 

 
Poslanci hlasovali za návrh starostu obce vykonať zápis detí do 1. ročníka ZŠ a zápis detí do MŠ v období od 1.4.-30.4.2025   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4  poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 3/3/2025) 

 

 

K bodu 6:  Diskusia - rôzne   
 

1. Zmena úradných hodín na OcÚ Bajerov 

Starosta obce informoval, že úradné hodiny na OcÚ sa menia následne: 

PO, UT, ST – od 7.30 do 15.30; ŠT – nestránkový deň; PI – od 7.30 do 14.00 

 

2. Výzva poslancov PSK 

Starosta obce informoval, že do konca mesiaca Január 2025 prebieha výzva poslancov PSK. 

Prítomný poslanci a starosta obce sa dohodli na podaní žiadosti na túto výzvu za účelom 

zakúpenia stoličiek do sály obecného úradu v počte 150 ks.  

 

3. Výzva MF na rozvoj obce 

Starosta obce a prítomný poslanci sa dohodli na opätovnom zaslaní žiadosti na MF pre získanie 

financií na rozvoj obce v celkovej sume 15.000 €. Starosta obce predniesol dva návrhy: 

1. Oplotenie hornej časti cintorína 

2. Vybudovanie príjazdovej cesty a parkovacích miest okolo OcÚ 

Poslanci sa dohodli na vybudovaní príjazdovej cesty a parkovacích miest okolo OcÚ. Poslanci 

nepredniesli žiadne iné návrhy. 

 
Poslanci hlasovali za návrh starostu obce z 2. odseku podať žiadosť na výzvu poslancov PSK za účelom zakúpenia stoličiek 

do sály OcÚ a zároveň aj za návrh podania žiadosti na MF za účelom rozvoja obce – vybudovanie príjazdovej cesty 

a parkovacích miest okolo OcÚ.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4 poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 4/3/2025) 

 

4. Deň matiek  

Starosta obce informoval poslancov s organizáciou podujatia pri príležitosti Dňa matiek pod 

záštitou OcÚ. Podujatie je plánované uskutočniť dňa 18.5.2025 na ktorý následne pozval 

všetkých poslancov. 

 

5. Deň rodiny  

Starosta obce a poslanci sa dohodli zorganizovať kultúrno – športové podujatie pre rodiny 

z Bajerova spojené s premietaním celovečerného filmu pre deti. Dátum podujatia je plánovaný 

na deň 5.7.2025. Organizáciou podujatia bol poverený poslanec Stanislav Jakubik a Vladimír 

Mruz ako zodpovedný za objednanie letného kina. 

 
Poslanci hlasovali za návrh usporiadať 5.7.2025 kultúrno – spoločenské podujatie pre rodiny spojené s premietaním 

celovečerného filmu. Za organizáciu zodpovedný Stanislav Jakubik a Vladimír Mrúz za letné kino.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4 poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 5/3/2025) 

 

6. Veľkonočná výzdoba  

Starosta obce a poslanci sa dohodli na svojpomocnej realizácii veľkonočnej výzdoby v areály 

OcÚ dňa 12.4.2025. 
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7. Optický internet Presnet  

Starosta obce sa telefonicky spojil s pánom Jakubkom z firmy Presnet, ktorý všetkých 

informoval o súčasnom stave prebiehajúcich úkonov pri budovaní optickej siete.  

Toho času bolo územné rozhodnutie vydané a čaká sa na potvrdenie právoplatnosti tohto 

rozhodnutia. Výstavba pre obce Bajerov/Kvačany je plánovaná v mesiacoch Apríl/Máj 2025. 

 

8. Odpredaj starých prebytočných stolov zo sály OcÚ 

Starosta obce a poslanci sa dohodli na odpredaji starých stolov zo sály OcÚ v celkovom počte 11 

ks, ktoré boli nahradené novými stolmi. Poslanci stanovili predajnú cenu 80 €/ks. Inzercia bude 

zverejnená na obecnej tabuli. 

 
Poslanci hlasovali za schválenie odpredaja prebytočných stolov o rozmere 80x200 v celkovom počte 11 ks za zostatkovú 

cenu 80 €/ks.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4 poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 6/3/2025) 

 

9. Nákup traktora na údržbu obce 

Starosta obce informoval poslancov o prebiehajúcej výzve z Enviromentálneho fondu na 

možnosť zakúpenia traktora na údržbu obce v hodnote 15.000€. Poslanci sa dohodli na potrebe 

malého traktora aj s jednoduchým vybavením pre potreby obce a prejavili záujem o podanie 

žiadosti. 

 
Poslanci hlasovali za podanie žiadosti na Enviromentálny fond za účelom kúpi traktora s jednoduchým vybavením v celkovej 

hodnote 15.000 €.   

HLASOVANIE :  prítomní/ých  4 poslanci/ov    ZA: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽALI SA: 0 (uznesenie č. 7/3/2025) 

 
 

K bodu 7: Návrh  uznesenia      
 

Starosta obce p. Vladimír Mruz prečítal závery z rokovania 11. riadneho zasadnutia  obecného 

zastupiteľstva o ktorých sa  už rokovalo a hlasovalo. 

 

 

K bodu 8: Z á v e r 
 

 Starosta obce zhodnotil priebeh rokovania, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie  

Obecného zastupiteľstva . 

 

 

 

 

Zapisovateľ : Ing. Stanislav Jakubik     podpis ..........................................  

 

Overovatelia zápisnice :  Slavomír Sedlák    podpis .......................................... 

 

     Martin Murín    podpis ........................................... 

 

 

 

         

 

          Vladimír Mruz 
 

starosta obce 


